

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

CONFIDENTIAL
TEX.SB/17
13 March 1975

Textiles Surveillance Body

Organe de surveillance des textiles

ARRANGEMENT REGARDING INTERNATIONAL TRADE IN TEXTILES

Notifications Under Article 2, paragraphs 2(ii) and 4

Interim Bilateral Agreement Between the United States and Malaysia

Note by the Chairman

Attached is a copy of the letter by which the United States has notified the amendment of a cotton textile, and a wool and man-made fibre bilateral agreement with Malaysia. Also attached are the texts of the notes amending both agreements and extending them for a four-month period.

Both agreements were previously notified under the provisions of Article 2 of the Arrangement.¹

¹See COM.TEX/SB/3

ARRANGEMENT CONCERNANT LE COMMERCE INTERNATIONAL DES TEXTILES

Notifications conformément à l'article 2, paragraphes 2 ii) et 4

Accord bilatéral intérimaire entre les Etats-Unis et la Malaisie

Note du Président

La présente note est accompagnée d'une copie de la lettre par laquelle les Etats-Unis ont notifié la modification des accords bilatéraux concernant respectivement les textiles de coton et la laine et les fibres synthétiques et artificielles que ce pays a conclus avec la Malaisie. Sont également joints les textes des notes qui modifient les deux accords et les prorogent de quatre mois.

Ces deux accords ont été notifiés précédemment suivant les dispositions de l'article 2 de l'Arrangement¹.

¹Voir COM.TEX/SB/3